
     
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
  CONSILIUL JUDEŢEAN
 
 
 

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 15.12.2006, ora 11,30, în cadrul şedinţei extraordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN
 
 
 
           Lucrarile şedinţei sunt deschise de către domnul vicepreşedinte Horia Irimia:  
 
          Domnilor consilieri,
Domnilor invitaţi,
          Şedinţa este legal constituită fiind prezenţi  27 consilieri.
          Lipsesc motivat următorii: domnul preşedinte Iosif Secăşan, domnul consilier Başag Viorel, 
domnul consilier Boşneac Valentin Samuel şi domnul consilier Diţă Erwin. 
          Se supune la vot motivarea dânşilor. Se aprobă în unanimitate.
          Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.1089/11.12.2006, comunicată domnilor consilieri 
în scris prin adresa nr.IV/13.933/12.12.2006, potrivit art.106 alin.3 din Legea nr.215/2001 a 
administraţiei publice locale, cu completările şi modificările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.
I/13.962/12.12.2006 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Ziarul “Sud -Vestul” din 
data de 12.12.2006, Ziarul „Timpul” din data de 12.12.2006 şi Ziarul „24 de Ore” din data de 
12.12.2006.
          Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
          Participă ca invitaţi: directorii institutiilor deconcentrate, precum şi reprezentanţi ai aparatului 
de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
          Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Timpul”, “Renaşterea Bănăţeana”, 
„Sud-Vestul”, „24 de Ore”, „BANAT TV”, “Rompres”, „Radio Galaxy”, „Radio Reşiţa” şi „Prisma”.
          Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
 
ORDINEA DE ZI  este următoarea: 
1.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii nr.66/21.07.2004 privind constituirea comisiilor 
de specialitate ale Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.
2.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii nr.68/ 21.07.2004 privind validarea componenţei 
nominale a Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică a judeţului Caraş-Severin.

       3.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 
nr.44/2006 privind împuternicirea Preşedintelui Consiliului Judeţean Caraş-Severin pentru 
semnarea contractelor de management care vor fi încheiate cu conducătorii instituţiilor publice de 
cultură de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
       4.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, pe anul 2006.
       5.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului judeţului Caraş-Severin, pe anul 2006.
       6.Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu 
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Agenţia de Dezvoltare Economico-Socială Timiş (ADETIM) şi participarea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin la implementarea proiectului „Strategie transfrontalieră în domeniul turismului la 
nivelul zonei formate din judeţele Timiş, Caraş-Severin, Mehedinţi”.
       7. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu 
Consiliul Local Dalboşeţ şi participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la finanţarea şi 
implementarea proiectului „Centrul pentru susţinerea afacerilor şi agriculturii în localitatea Bîrz, 
comuna Dalboşeţ”.
       8. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu 
Universitatea „Eftimie Murgu”Reşiţa şi participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la finanţarea 
şi implementarea proiectului „Pentru o viaţă mai bună a persoanelor cu tulburări psihotice”.
       9.Proiect de hotărâre privind asocierea  Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu Consiliul Local 
al comunei Socol la finanţarea şi implementarea proiectului „La Cumpăna dintre Arte”, realizat cu 
contribuţia financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene.
       10. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean 
nr.116/2005 privind înfiinţarea şi organizarea Centrului de Plasament pentru Copiii cu Dizabilităţi 
„Bunavestire”Caransebeş, cu modificările şi completările ulterioare.
       11. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean 
nr.117/2005 privind înfiinţarea şi organizarea Centrului de Plasament pentru Copiii cu Dizabilităţi 
„Sfânta Maria”Reşiţa, cu modificările şi completările ulterioare.
       12.Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2007, a concediului de odihnă 
neefectuat în anul 2006, de către vicepreşedintele Consiliului Judeţean Caraş-Severin, domnul 
Pârvulescu Dumitru Tilică.
       13.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului manifestărilor culturale şi activităţilor 
metodice ale Bibliotecii Judeţene”Paul Iorgovici”din Reşiţa pe anul 2007. 
       14.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.128/2004 privind 
continuarea în parteneriat a proiectului” Centrul de Resurse Comunitare „pe perioada 2004-2008, 
cu modificările şi completările ulterioare
       15.Proiect de hotărâre privind aprobarea finanţării Centrului Judeţean de Resurse şi Asistenţă 
Educaţională Caraş-Severin, începând cu 1.01.2007.
       16.Întrebări. Interpelări.

 
          Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Stimaţi colegi, începem şedinţa extraordinară. Nu e 
ultima din acest an, probabil că vom mai avea o şedinţă în 28 decembrie. Aveţi ordinea de zi în 
mapă şi unele dintre proiecte au suferit câteva modificări. Vom ajunge la acele puncte, când 
prezentăm materialele respective. Dacă la ordinea de zi sunt obiecţii. Domnul Ştefănescu.
          Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Doamnă consilier, domnilor consilieri, domnule 
preşedinte, v-aş ruga, în calitate de iniţiator, să-mi retrag proiectele de hotărâre privind Hotărârea 
nr.66/21.07.2004, de constituire a comisiilor de specialitate ale Consiliului Judeţean cu completările 
ulterioare, pentru că unul dintre colegii noştri, domnul consilier Boşneac nu mai poate face parte din 
acea comisie, chiar îl felicit şi sper să ne reprezinte cu cinste în altă calitate pe care o alege.
          Următorul punct de pe ordinea de zi se referă la proiectul de hotărâre de modificare a 
Hotărârii nr.68/21.07.2007. Având în vedere că au trecut două şedinţe ale Consiliului Judeţean de 
când am cerut în mod expres, chiar şi la ultima şedinţă a Consiliului Judeţean de la Caraşova, privind 
validarea componenţei nominale a Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică, să avem o situaţie din 
care să rezulte în ce comisii, în ce consilii de administraţie fac parte consilierii judeţeni, să luăm act 
şi de veniturile realizate. Este pentru ultima oară când mă adresez în plenul Consiliului Judeţean cu 
această chestiune, următorul demers îl voi face când mă voi adresa preşedintelui Băsescu, că în 
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judeţul Caraş-Severin nu se respectă legea.
          Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Ceea ce dumneavoastră solicitaţi aici în plen, am votat 
pentru fiecare dintre noi în consiliile de administraţie şi dumneavoastră aţi vizat membrii chiar de la 
început. Dar, vom face această centralizare şi cu veniturile realizate.
          Domnul consilier Poneţchi Pavel Petru: Să o facă din 1996, dacă vreţi.
          Domnul consilier Spânu Ioan: Am votat membrii în consiliile de administraţie, dar legea a 
intrat în vigoare în iunie 2006.
          Domnul vicepreşedinte Horia Irimia:   Una e ce solicită domnul Ştefănescu, componenţa şi 
veniturile realizate. O altă chestiune e modificarea consiliilor de administraţie, atunci am votat cu 
mandat de patru ani sau pe perioada funcţionării Consiliului Judeţean şi urmează să mai discutăm. 
Trebuie proiectele de hotărâre să fie iniţiate şi se votează. Sunt două aspecte diferite. Primul aspect 
îl vom rezolva în următoarea şedinţă. Vom lua din hotărârea noastră votată în plenul Consiliului 
Judeţean şi veniturile de la contabilitate.
          Domnul consilier Spânu Ioan: Şi problema mea?
          Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: E altă problemă. Ori primiţi răspunsul acum, ori o 
dezbatem la „diverse”. Dar, trebuie un proiect de hotărâre, nu putem discuta aşa. Dacă, la ordinea 
de zi mai aveţi obiecţii? Domnul Ungur.
          Domnul consilier Ungur Ioan: Pentru a nu mai fi într-o situaţie dificilă legat  de propunerea 
domnului Spânu, care a citit numai un articol aici, din Legea 215, art.104 care prevede: „ persoanele 
împuternicite  să reprezinte interesele unităţii administrativ- teritoriale în societăţi comerciale, regii 
autonome de interes judeţean, asociaţii de dezvoltare intercomunitară şi alte organisme de 
cooperare  sau parteneriat sunt desemnaţi prin hotărâre a Consiliului Judeţean, în condiţiile legi, 
respectând configuraţia politică rezultată după alegerile locale”. Deci, prin vot, respectând 
configuraţia politică.
          Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: E un punct de vedere şi putem să discutăm mult pe 
această temă. Am luat act de ce a spus domnul Spânu. Trebuie un proiect de hotărâre. 
          Domnul secretar Ion Imbrescu: In legătură cu acest aspect, să nu mai tergiversăm pornind 
de la articolul 104. Configuraţia politică se prevede la regii şi societăţi comerciale. Să nu extrapolăm 
spre comisii, consilii şi alte ATOP-uri. Legea e foarte clară. Să introducem de acum încolo, pentru că 
ele au fost votate în vechea lege. Nu se schimbă regulamentul jocului, în timpul jocului. Pentru acest 
articol, domnul Ştefănescu, avem situaţia votată numai pentru societăţi comerciale, cum scrie legea. 
Dacă vreţi şi pentru anul trecut, facem şi o anexă. Dar legea se aplică doar la societăţi comerciale şi 
regii autonome. Ne trebuie un proiect de hotărâre să modificăm Regulamentul.
          Domnul vicepreşedinte Irimia Horia: Eu nu voi iniţia asemenea ..
          Domnul consilier Spânu Ion: Nu îmi place ce a spus domnul secretar. Legea a fost publicată 
în iulie.
          Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Nu este retroactivă.
Domnul vicepreşedinte Irimia Horia: Aş putea să scriu cărţi ştiinţifice pe aceste teme.
Domnul consilier Rotaru Daniel: Referitor la această discuţie, domnul secretar are dreptate, legile 
sunt pentru viitor.
          Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Cred că până la şedinţa Consiliului Judeţean din 28 
decembrie, actualul ATOP, cu cei 10 membri se poate descurca cu problemele care se ivesc. Supun 
la vot propunerea domnului consilier Ştefănescu de a retrage cele două proiecte de hotărâre de la 
punctul 1 şi punctul 2 de  pe ordinea de zi. 
          Cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
          In procedura de urgenţă avem cuprinse următoarele proiecte de hotărâre:
1.Proiect de hotărâre referitor la modificarea şi completarea Hotărârii nr.150/06.07.2006 privind 
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darea în folosinţă gratuită Agenţiei pentru Dezvoltare Regională Vest România a unor spaţii 
aparţinând domeniului public al judeţului Caraş-Severin şi aflate în administrarea Consiliului judeţean 
Caraş-Severin.
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiilor tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-
economici şi a surselor de finanţare pentru „Proiectare şi modernizare Palatul Cultural”,Proiectare şi 
execuţie unei extinderi la imobilul Sala Polivalentă”,Reabilitare DJ 608A Caransebeş(DN6)- Staţiunea 
Muntele Mic” şi „Finalizarea lucrărilor la obiectivul „Sală de şedinţă a Consiliului Judeţean şi 
extindere, reabilitare şi modernizare parter şi subsol, corp A şi corp B
          Cu cele două propuneri, supun la vot ordinea de zi. 
          Cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 
 
          
 

X
          Se trece la discutarea punctului 3:

Proiect de hotărâre privind modificarea a Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.44/2006 
privind împuternicirea Preşedintelui Consiliului Judeţean Caraş-Severin pentru semnarea contractelor 
de management care vor fi încheiate cu conducătorii instituţiilor publice de cultură de sub 
autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Conform legislaţiei, între Consiliul Judeţean, ca şi autoritate 
care are în subordine instituţiile publice de cultură, la care face referire proiectul de hotărâre, se 
încheie un contract de management şi e necesar să împuternicim preşedintele Consiliului Judeţean 
să semneze contractele respective. Sunt avizele comisiilor care sunt favorabile. Dacă sunt obiecţii?
          Domnul consilier Nicolae Ştefănescu: Nu am obiecţie la proiectul de hotărâre, dar noi am 
împuternicit pe domnul fost preşedinte Frunzăverde Sorin să semneze în numele Consiliului 
Judeţean. Cred că hotărârea de astăzi ar trebui să aibă un cadru mai general, să legiferăm ca în 
toate în care a fost implicat Consiliul Judeţean prin domnul Frunzăverde Sorin, să  le preia domnul 
Secăşan Iosif şi să nu mai fie nevoie să mai dăm o hotărâre de acest gen.

          Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Domnul Imbrescu, vă rog.
          Domnul secretar general Ion Imbrescu: La contractele de management cred că nu e cazul 
să dăm o hotărâre generală, mai ales că nu avem atâtea schimbări de acest gen.

          Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Supun la vot proiectul de hotărâre.
          Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
          Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

X
          Se trece la discutarea punctului 4:

Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Această modificare e dată de faptul că am primit nişte bani în 
plus în programul de pietruire, aproape 10 miliarde. Totodată, datorită faptului că s-au cheltuit 
foarte puţini veniturile proprii din impozitul pe venit, ca introducere a cotei unice, care a fost un 
avantaj şi pentru noi. Anul acesta din impozitul pe venit am încasat cu 50% mai mult decât anul 
precedent. Şi bugetul l-am avut destul de mare să facem destule lucruri. Şi la partea de cheltuieli 
sunt trecute poziţiile la care se vor aloca sume suplimentare. Vă rog, domnul Buda.
          Domnul invitat Buda Dorin: Vreau să vă informez şi să ne permiteţi să mai introducem la 
partea de venituri şi la partea de cheltuieli reglarea cu Consiliul Local Reşiţa pentru Azilul de Bătrâni. 
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E vorba de 453 mii, atât la venituri, cât şi la cheltuieli. Această sumă trebuie să intre în buget pentru 
a fi dirijată direct de Consiliul Judeţean. De asemenea, am insistat să preluăm centrul şi în şedinţa 
de marţi să pună pe ordinea de zi  predarea acestui centru şi să ne predea şi suma aceasta.
          Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Îmi amintesc această propunere. Articolul l, cu toate 
modificările şi ce a propus domnul Buda, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă 
în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
          Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate
Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

X
Se trece la discutarea punctului 5: 

Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului judeţului Caraş-Severin, pe anul 2006.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Datorită faptului că avem sume mai mari, le-am dat şi unor 
consilii locale şi trebuie să observăm, ca informare, că localităţile respective sunt de toate orientările 
politice. De asemenea, este vorba şi de sumele suplimentare stabilite, miercuri, în şedinţa de Guvern 
condusă de domnul Tăriceanu pentru salariile profesorilor şi a salariaţilor din învăţământul de stat 
din Caraş-Severin. Pe de altă parte, la anumite consilii locale unde nu am avut sume suficiente, chiar 
restanţe pentru luna noiembrie, şi e vorba de prime anuale pentru 2006, adică al 13-lea salariu la 
toate unităţile şcolare din Caraş-Severin. Aceste sume sunt în conformitate cu solicitările primăriilor. 
Poate domnul Grindeanu poate să ne spună mai mult, de ce nu s-au înţeles între ei, la forma de 
plată a drepturilor salariale.
Domnul consilier Grindeanu  Nicolae : In primul rând s-a întârziat plata salariului pentru luna 
noiembrie, ori noi suntem acum în 15 decembrie şi plata pe noiembrie nu s-a făcut.  Dar am vorbit 
cu domnul Buda care a venit şi în Comisia de Învăţământ şi avem certitudinea că prima anuală se 
plăteşte acum.
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Cum se plăteşte?
     Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Ceea ce am cerut la Caraşova. Se regăsesc acele 
diferenţe din 2001, dar aici au fost unele diferenţe de opinie ale unor sindicate, la care unele 
sindicate au cerut prin instanţă plata acestora integrală, iar cei care nu au solicitat vor primi lunar. 
Aici e incorect. Şi am sentimentul că în bugetele primăriilor nu se află sume suficiente.
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Aici depinde cum a înţeles primăria respectivă.  Noi am 
dat cât au cerut. 
     Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Dacă îmi permiteţi, cu acceptul dumneavoastră, aş face 
câteva remarci: s-au împărţit fără culoare politică? 
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia:  Moldova Nouă e PSD, Anina e PSD.
     Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: La Moldova Nouă banii se vor duce toţi la Spital, care e 
al Consiliului Local. Măcar se cheltuiesc banii cum trebuie.
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Primăria îi va cheltui.
     Domnul consilier Chişărău Iacob : Primăria nu mai are ce să mai facă. La Spital se duc, tot ce 
e prins pentru Moldova Nouă.
     Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: La Primăria Bozovici, să ni se spună exact cum stau 
lucrurile, unde se vor duce din cei 400 de milioane, tot pentru salarii, plăţi salariale? Lucrurile nu 
stau chiar aşa? Sunt de acord să aprobăm, dar sunt plăţi care acoperă nişte neajunsuri ale Primăriei 
din Bozovici.
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Vreţi să mă convingeţi că nu e bine?
     Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Si poate în final pe dumneavoastră şi cei care fac 
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expunerea de motive ca să o facă corect.
     Domnul invitat Buda Dorin: La Bozovici, am scris o parte din ce au solicitat ei. De asemenea au 
unele restanţe pentru credite luate şi am zis să-i ajutăm, pentru că pe lunile octombrie, noiembrie şi 
decembrie nu au fi avut salarii. E o greşeală să-i ajutăm?
     Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu e greşeală. Dar, la Turnu Ruieni, nouă ne-au 
transmis că aveau nevoie de 50 şi au primit 38 + 38.
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Cred că situaţiile sunt făcute în conformitate cu solicitările 
lor.
     Domnul invitat Buda Dorin: Ca să fim expliciţi, faţă de repartizarea celui de al 13-lea salariu, 
care s-a făcut în funcţie de banii pe care i-am avut. Orice alte diferenţe le reglăm anul viitor.
     Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: O problemă de principiu. Nu avem avizul Finanţelor şi 
avizul Asociaţiei Primărilor pentru modificare de buget.
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Scrie că se aprobă în şedinţa de Guvern. Noi puteam să 
ţinem şedinţa de Consiliu Judeţean în 30 decembrie dar nu ar mai fi fost timp ca oamenii să-şi ia 
banii.
     Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Dacă una din primării atacă această hotărâre în 
contencios? O câştigă?
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Dacă vreţi o scoatem de pe ordinea de zi. E simplu dar îmi 
pare rău că oamenii nu-şi mai iau banii. Pe tema aceasta am discutat. Dacă sunt amendamente? Nu 
sunt.
     Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 5, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
     Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

X
     Se trece la discutarea punctului 6:
 Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu Agenţia de 
Dezvoltare Economico-Socială Timiş (ADETIM) şi participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la 
implementarea proiectului ”Strategie transfrontalieră în domeniul turismului la nivelul zonei formate 
din judeţele Timiş, Caraş-Severin, Mehedinţi.” 
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Sunt câteva modificări în proiectul de hotărâre, prin 
introducerea celor două judeţe Timiş şi Mehedinţi, iar la sfârşit se comunică şi consiliilor judeţene. 
Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

X
 
Se trece la discutarea punctului 7:
Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu Consiliul Local 
Dalboşeţ şi participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la finanţarea şi implementarea proiectului 
„Centrul pentru susţinerea afacerilor şi agriculturii în localitatea Bîrz, comuna Dalboşeţ”.
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Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Proiectul va mai suferi câteva modificări. El va fi gata în după-
amiaza aceasta. Vă propun să-l aprobăm cu menţiunea că în următoarea şedinţă să vă informez 
asupra acestor modificări. Dacă mai sunt şi alte amendamente? Nu sunt.
Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 5, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

X
Se trece la discutarea punctului 8:
Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu Universitatea 
„Eftimie Murgu” şi participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la finanţarea şi implementarea 
proiectului „Pentru o viaţă mai bună a persoanelor cu tulburări psihotice”.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Si acest proiect, ca şi cel precedent, vă propun să-l aprobăm 
cu liniuţă, şi la următoarea şedinţă să vă informez asupra completărilor făcute.
Dacă sunt obiecţii; Nu sunt.
Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 5, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt.
     Se adoptă în unanimitate.

X
Se trece la discutarea punctului 9:
  Proiect de hotărâre privind asocierea Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu Consiliul Local al 
comunei Socol la finanţarea şi implementarea proiectului „La Cumpăna dintre Arte”, realizat cu 
contribuţia financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Următorul proiect vizează asocierea cu Consiliul Local Socol. 
Ca şi precedentele proiecte de hotărâri, în următoarea şedinţă vă informăm. Dacă sunt obiecţii? Nu 
sunt.
Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 5, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

X
 

Se trece la discutarea punctului 10: 
Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.116/2005, 
privind înfiinţarea şi organizarea Centrului de Plasament pentru Copiii cu Dizabilităţi „Bunavestire” 
Caransebeş, cu modificările şi completările ulterioare.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Următorul proiect se referă la completarea Hotărârii 
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anterioare nr.116 privind organizarea Centrului de Plasament „Bunavestire” din Caransebeş. Rog  pe 
domnul Imbrescu dacă sunt completări de făcut.
Domnul secretar  Imbrescu Ion: Alte completări nu avem, doar dacă aveţi dumneavoastră. 
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Domnule vicepreşedinte şi stimaţi colegi, în legătură cu 
ordinea de zi, cu ce s-a discutat legat de „Bunavestire”, am fost la un schimb de experienţă 
organizat la Oraviţa, pe această temă şi am rămas uimit ce am văzut acolo. Imi pare rău că nici în 
presă nu s-a scris nimic, deşi Consiliul Judeţean, prin Direcţia doamnei Nuţa a organizat acţiunea 
respectivă. Dar, vă spun că e important ca tot ce se face de acum încolo, să se scrie şi în presă. 
Dacă tot se întâmplă lucruri bune în judeţ, să se şi scrie despre ele. La fel şi la „Bunavestire”, s-a 
făcut şi sfinţirea acolo, a sprijinit şi Consiliul Local Caransebeş, la fel nu scrie presa nimic. Să se vadă 
şi lucrurile bune de care se ocupă Consiliul judeţean nu spun că nu e bine să nu ne ocupăm de al 13-
lea salariu când toată lumea abia îl aşteaptă.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Consiliul Judeţean se implică, prin direcţiile de specialitate şi 
în astfel de acţiuni. Si la Oraviţa a fost o treabă foarte bună.
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Dar nu a văzut nimeni ce se face.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Mulţumim domnului Cotarcea pentru observaţia făcută. Alte 
obiecţii? Nu sunt.
Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 5, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 6, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt.
     Se adoptă în unanimitate.
 
 

X
           
 
Se trece la discutarea punctului 11:
 

Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean 
nr.117/2005 privind înfiinţarea şi organizarea Centrului de Plasament pentru Copiii cu 
Dizabilităţi „Sfânta Maria” Reşiţa, cu modificările şi completările ulterioare.
 

 
   Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Avem nişte modificări. Dacă sunt obiecţii? Nu sunt.
   
Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 5, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 6, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 7, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt.
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     Se adoptă în unanimitate.
 

X
 
 

     Se trece la discutarea punctului 12:
 

-               Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2007, a concediului de odihnă 
neefectuat în anul 2006, de către vicepreşedintele Consiliului Judeţean Caraş-Severin, domnul 
Pârvulescu Dumitru Tilică.

 
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Dacă aveţi obiecţii?

Domnul consilier Ungur Ioan: Acum un an sau doi se putea compensa în ani neefectuarea 
concediului de odihnă. Doamna Blejan, dacă aveţi noutăţi în acest sens.
Doamna invitată Blejan Ana: In completarea acestui punct, conform reglementărilor legale în 
vigoare, nu se mai poate compensa în bani concediul de odihnă neefectuat.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: In aceeaşi situaţie sunt şi eu, cu concediu neefectuat, dat 
fiind numărul de acţiuni la care trebuie să participăm, unele chiar se suprapun. Domnul Pârvulescu a 
fost în concediu şi a fost rechemat din concediu, ceea ce se întâmplă la foarte mulţi. Legat de acest 
aspect, vreau să vă solicit să rămân în concediu de odihnă,7 zile, săptămâna viitoare.
Domnul consilier Stefănescu Nicolae: Sunteţi iniţiatorul acestui proiect de hotărâre, avem şi 
expunerea de motive şi m-aţi convins.

Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Supun la vot proiectul de hotărâre.
Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: De asemenea, vă rog să-mi aprobaţi efectuarea celor 7 zile 
de concediu de odihnă. Vă mulţumesc.
Se aprobă în unanimitate.
 
 

X
 

 
Se trece la discutarea punctului 13:
 

-               Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului manifestărilor culturale şi 
activităţilor metodice ale Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici” din Reşiţa, pe anul 2007.

 
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Am participat şi la „Zilele Bibliotecii”, poate şi dintre 
dumneavoastră aţi participat la acţiunile organizate de domnul Sârbu. Acesta este programul 
acţiunilor pentru anul viitor. Dacă aveţi obiecţii?

   Nu sunt.
 Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
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Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
 
 

X
 
 

Se trece la discutarea punctului 14:
 

-               Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.128/2004 
privind continuarea în parteneriat a proiectului „Centrul de Resurse Comunitare pe perioada 
2004-2008”, cu modificările şi completările ulterioare.

 
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Pentru a putea a continua acest parteneriat pentru perioada 
următoare, avem acest proiect de hotărâre.
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Tilică: Să facem o modificare la perioada contractului, la 
capitolul III, să punem 2004-2008, sau doi ani. Să fie clară problema. Vreau să vă informez că s-a 
schimbat şi un membru în acest parteneriat, adică a renunţat doamna Ana Vasile şi am pus-o pe 
doamna Amzoi.

Domnul secretar al judeţului Imbrescu Ion: Prin vot secret.
Domnul consilier Bălteanu Ioan:  Infiinţarea acestui Centru a fost bine venită în sensul că e cineva 
care va fi cu ochii pe noi, cei care lucrăm în aceste centre, unele de stat şi altele private. Doresc să 
fac o propunere. Rog colegii să fie de acord ca doamna director Amzoi, cred că a cerut acest lucru şi 
domnul Chişărău, să prezinte un raport sau o informare în care să se arate care e eficienţa acestor 
centre, care sunt de stat sau ONG-uri, pentru că un copil  care e internat într-un ONG, costă mai 
puţin decât un copil dintr-un centru de stat. Pentru că acum nu mai ştim care sunt mai eficiente, 
ONG-urile sau centrele de stat. 

Domnul consilie Ungur Ioan: Centrele de stat.
Domnul consilier Bălteanu Ioan: Poate există şi o diferenţă de bani pe care îi primesc aceste 
centre şi cu cât contribuie Consiliul Judeţean la aceste  centre faţă de ONG-uri. Stim câţi copii sunt şi 
care e împărţirea bugetului la zile/copil.
Domnul consilier Ungur Ioan: ONG-urile nu sunt în subordinea Consiliului Judeţean şi nu pot 
beneficia de acestea.

Domnul consilier Bălteanu Ioan: Ce e mai eficient pentru acest judeţ.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: De unde ştim noi cât au ONG-urile costurile. Nu sunt în 
subordinea noastră. Orice ONG depune bilanţul şi putem să vedem din bilanţul acestora care sunt 
costurile. Eu înţeleg următorul lucru: un copil care trebuie să fie dat în plasament, poate fi la un 
centru de plasament din subordinea Consiliului Judeţean. Poate să fie dat în plasament la o familie, 
la un asistent maternal sau la un centru de plasament ONG şi la un asistent maternal.
Domnul consilier Chişărău Iacob : Eficienţa unui centru nu se pune prin câţi bani se cheltuie 
pentru un copil. Eu, la vremea respectivă, am zis să se vadă, câţi din aceşti copii şi-au găsit loc de 
muncă şi au fost redaţi societăţii. Eficienţa activităţii noastre, o văd prin acest aspect şi anume câţi 
copii care au ajuns la vârsta de 18 ani şi-au găsit loc de muncă şi au fost redaţi muncii.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Doamna Amzoi, pentru că situaţia este mai complexă, poate 
să fie pregătită pentru şedinţa din luna februarie
Domnul consilier Stefănescu Nicolae: Ambele cereri sunt veridice şi corecte. Acolo unde intervine 
un leu public, să ne preocupe şi cum e cheltuit. Atât cererea domnului doctor Ungur, pe care îl 
respect şi a domnului Bălteanu, pe care îl respect, trebuie duse la îndeplinire.
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     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Să facem analiza statistică cerută. Dacă la proiectul de 
hotărâre mai sunt obiecţii? Nu sunt.
   Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 5, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt.
     Se adoptă în unanimitate.
 

*
Se trece la discutarea punctului 15:
Proiect de hotărâre privind aprobarea finanţării Centrului Judeţean de Resurse şi Asistenţă 
Educaţională Caraş-Severin, începând cu 1.01.2007.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia:  A fost prezentat într-un material anterior şi e şi în mapă. In 
2005, s-a adoptat HG l251 prin care să înfiinţăm aceste noi instituţii, centre judeţene de resurse şi 
asistentă. Datorită faptului că au fost nişte discuţii, cât să se suporte finanţarea de la minister şi cât 
de la Consiliul Judeţean, s-a hotărât, conform legislaţiei, finanţarea cât va fi începând cu 1.01.2007. 
Dacă sunt obiecţii? Nu sunt.
     Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt.
     Se adoptă în unanimitate.

X
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Punctul 16 „Diverse” a fost discutat pe parcursul 
şedinţei. Dacă mai sunt alte probleme le vom prezenta la sfârşitul şedinţei.
     In Procedura de urgenţă prezentată la începutul şedinţei avem două proiecte de hotărâre, şi 
anume:
     1.Proiect de hotărâre referitor la modificarea şi completarea Hotărârii nr.150/06.07.2006 privind 
darea în folosinţă gratuită Agenţiei pentru Dezvoltare Regională Vest România a unor spaţii 
aparţinând domeniului public al judeţului Caraş-Severin şi aflate în administrarea Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin.
Este vorba de birouri şi spaţii ale Consiliului Judeţean, iar noi avem o colaborare bună cu Agenţia de 
Dezvoltare Regională Vest România. Suntem asociaţi în cadrul ADR, lucru care este important  
pentru toţi cei care au beneficiat de finanţare din partea agenţiei. Vor fi tot mai multe finanţări, iar o 
parte din acestea se vor derula prin ADR şi este bine să avem acest birou la noi. Se referă la Biroul 
Regional de Cooperare Transfrontalieră şi noi suntem asociaţi cu judeţele Timiş şi Mehedinţi.
   Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt.
     Se adoptă în unanimitate.
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Cel de-al doilea proiect de hotărâre, din procedura de 
urgenţă, este: 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiilor tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-
economici şi a surselor de finanţare pentru „Proiectare şi modernizare Palatul Cultural”, „Proiectare 
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şi execuţie a unei extinderi la imobilul Sala Polivalentă”, „Reabilitare DJ 608A Caransebeş (DN6) – 
Staţiunea Muntele Mic” şi Finalizarea lucrărilor la obiectivul „Sală de şedinţă a Consiliului Judeţean şi 
extindere, reabilitare şi modernizare parte, subsol, corp A şi corp B”.       
     Aveţi şi expunerea de motive, dacă sunt obiecţii? Nu sunt.
Articolul 1, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 2, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 3, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 4, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 5, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Articolul 6, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Hotărârea în ansamblu, cine este pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt.
     Se adoptă în unanimitate.
 
Domnul invitat Buda Dorin: In completare, vreau să vă spun că în data de 13 decembrie, în 
şedinţa de Guvern, a fost dată Hotărârea 1772 prin care se alocă fonduri pentru judeţe, pentru 
dezvoltare turistică. 
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: E vorba de suma de 92.000 RON care a venit astăzi 
dimineaţă şi face parte din programul de dezvoltare turistică în zona montană. Si vă rugăm să fiţi de 
acord să derulăm această sumă până la sfârşitul anului.
In vara acestui an a fost o discuţie la Ministerul Transporturilor, Construcţiilor şi Turismului, pentru 
studiile de amenajare a spaţiilor turistice.
Supun la vot pentru ca în hotărârea bugetului să fie introdus şi acest amendament. Cine este 
pentru? Abţineri, împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. Dacă mai aveţi probleme, vă rog. 
Domnul Rotaru, Cotarcea şi Stefănescu.
Domnul consilier Rotaru Daniel: Deoarece consider că această sală nu e adecvată pentru a ne 
desfăşura lucrările şedinţelor Consiliului Judeţean, vin în faţa dumneavoastră cu propunerea de a 
găsi o altă locaţie, până se termină sala nouă de şedinţe a Consiliului Judeţean. Nu spun că aceasta 
nu este o sală frumoasă, dar este indicată pentru desfăşurarea spectacolelor sau alte acţiuni de altă 
natură.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: O să ne gândim.
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Domnule preşedinte de şedinţă, stimaţi colegi, şi eu am 
fost atacat de presă de un anume Nafiru şi scrie de mine, nici măcar nu-mi ştie numele. Vine unul 
care poate a terminat  liceul şi nici o clasă în plus şi mă amestecă pe mine în nişte lucruri care nu 
sunt corecte. Ce cred ei că fac în ţara aceasta?
Domnul vicepreşedinte  Horia Irimia: Eu personal, sunt pentru libertatea de exprimare a presei. Ce 
să facem?
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Să se scrie în procesul verbal că nu puteţi să faceţi nimic. 
Vorbesc să fac eu singur. Si eu pot să-i înjur.
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Să nu o faceţi.
     Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Ba da. Îmi spuneţi mie, să fim atenţi cum ne 
exprimăm, dar să vă duceţi în Parlament să vedeţi cum procedează. În al doilea rând, sunt copiii 
aceştia în sală. Vreau să ştiu câţi s-au angajat când termină facultatea? Sunt luaţi în evidenţă unii 
dintre ei?
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Sunt în anul I.
     Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Să văd câţi sunt în 2009.
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Domnul Stefănescu.
     Domnul consilier Stefănescu Nicolae: In numele grupului de consilieri PSD doresc să 
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mulţumesc domnului prefect, domnului Paulescu, domnului subprefect, domnilor directori, domnului 
secretar Ion Imbrescu pentru preţiosul timp care l-a acordat,  pentru munca desfăşurată în Consiliul 
Judeţean şi domnilor colegi, să vă urez cele mai sincere sentimente şi anul nou să ne găsească 
împăcaţi unii cu alţii.      
     Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Si pe acest fundal, încheiem şedinţa. 
     Si eu urez, tuturor colegilor noştri, „Sărbători fericite” şi sper ca activitatea în anul viitor să fie 
mai rodnică.
 
Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.
 
 

         P R E Ş E D I N T E,                                                 SECRETARUL JUDEŢULUI,
 

        dr. med. Iosif Secăşan                                                dr. jr.  Ion Imbrescu
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